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Deltagere: 

Jesper Hansen, direktør, Malerfirmaet Karl Hansens eftf. A/S 

Michael Bøeck, adm. direktør & partner, KASA Gruppen A/S 

Installatør Peter Listed, RØRSKOU EL ApS  

Lars Vinther, Chief Executive Officer, Mermaid Medical A/S 

Keld Østergaard Christensen, golfdirektør og formand for Egedal Erhverv 

Borgmester Vicky Holst Rasmussen 

Udvalgsformand Charlotte Haagendrup 

Udvalgsmedlem Morten Lyager 

Udvalgsmedlem Karsten Søndergaard 

By- og erhvervsdirektør Ellen Hvidt Thelle 

Afbud: 

Ole Blædel, Tømrer- og Snedkerfirma Ole Blædel 

Theis Beer, direktør, Mr. La Strada ApS 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst ved Vicky Holst Rasmussen, og orientering om formål og etablering af 

Egedal Erhvervsforum  

 

Dagsorden blev godkendt. 

  

2. Præsentation af medlemmerne i Egedal Erhvervsforum og deres forventninger  

 

Deltagerne præsenterede sig kort med baggrund samt deres motivation for at deltage i Egedal 

Erhvervsforum. 

 

3. Valg af næstformand blandt de deltagende virksomheder i Egedal Erhvervsforum 

 

Keld Østergaard Christensen blev valgt som næstformand i Egedal Erhvervsforum. 

 

Referat, Egedal Erhvervsforum 
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2 
 

4. Nyt fra Egedal Kommune  

 

By- og erhvervsdirektør Ellen Hvidt Thelle gennemgik tre meget aktuelle og større satsninger i 

Egedal kommune: 

• Strategisk varmeplan - Egedal Kommune arbejder for at erstatte det kollektive gasforsyningsnet 

med fjernvarme, så olie og gas til rumopvarmning udfases med 70% inden udgangen af 2028.  

• Ladestanderstrategi – bl.a. om udbredelse af offentlig tilgængelige ladestandere i Egedal samt et 

ønske om at gøre det lettere for private at etablere lademuligheder på offentlige arealer. 

• Klimaplan Egedal – initiativer inden for bæredygtighed og erhvervsudvikling, der går hånd i hånd, 

og hvor interessen er stor blandt virksomhederne i Egedal. 

 

5. Gennemgang af kommissoriet for Erhvervsforum og de fire strategiske 

pejlemærker for erhvervsindsatsen i Egedal  

 

Erhvervslivets repræsentanter oplevelse er, at det går godt for erhvervslivet i Egedal, hvilket flere 

analyser af erhvervsvenligheden også peger på. Samtidig var der i Erhvervsforum stor opbakning til 

at være med til at sætte en retning for, hvad der skal til for, at det bliver bedre – herunder bl.a. at 

være med til at tiltrække yderligere investeringer blandt eksisterende virksomheder i Egedal og nye 

virksomheder. 

 

Udgangspunkt er de strategiske pejlemærker. Der er særligt fokus på udvikling af erhvervsområder 

sådan, at de udvikles, og det sikres, at de er attraktive for både nuværende og nye virksomheder i 

Egedal kommune. Deltagerne i Erhvervsforum har samtidig et stort fokus på lokalt kvalificeret 

arbejdskraft, herunder sammenhængen mellem skole og erhvervsliv, hvor der er potentiale for 

yderligere udvikling. Bl.a. deltager flere af virksomhedsrepræsentanterne i Erhvervsforum i 

samarbejdet med Egedal Kommune og Naturvidenskabernes Hus samt Åben Skolen. 

 

Der var en stor interesse for yderligere drøftelse af tiltag for både de fremtidige erhvervsområder, 

virksomhedstyper og -profiler. Hvilke virksomheder skal vi tiltrække? Hvordan får vi markedsført 

kommunen? Hvordan håndterer vi virksomhedernes udvidelsesmuligheder og efterspørgsel på 

erhvervsjord og investeringsmuligheder men også infrastruktur (fx Frederikssundsmotorvej, S-

togsstationer). 

 

 

6. Hvordan skal vores erhvervsområder se ud?  

 

Kommunen præsenterede erhvervsområderne i Egedal. Udviklingen af dem er også essentielt i 

Planstrategien for Egedal kommune, der netop nu er i høring frem til 14. august 2023. 

(https://www.egedalkommune.dk/politik/vision-og-strategier/planstrategi/forslag-til-planstrategi-

2023/).  

Som bilag er vedlagt præsentationen til punkt seks ”Erhvervsforum-byplan-og-byggesag”. 

 

 

https://www.egedalkommune.dk/politik/vision-og-strategier/planstrategi/forslag-til-planstrategi-2023/
https://www.egedalkommune.dk/politik/vision-og-strategier/planstrategi/forslag-til-planstrategi-2023/


 

3 
 

7. Fastlæggelse af møder for resten af året  

 

Det næste møde i Erhvervsforum er mandag den 11. september kl. 16.00 – 18.00. Deltagelse i 

mødet sker ved fysisk fremmøde, medmindre digital deltagelse er nødvendigt af hensyn til 

forretningsrejser i udlandet. 

 

Møder til næste år fremlægges på næste møde. 

 

 

8. Hvad skal vi kommunikere fra mødet  

 

Der var enighed om at hovedbudskaberne fra mødet var, at: 

• Egedal erhvervsforum er nedsat. Keld Østergaard er næstformand, borgmester Vicky Holst 

Rasmussen er formand. 

• Det går godt for erhvervslivet i Egedal. I samarbejde skal vi sætte en retning for, hvad der skal til for 

at det bliver bedre.  

• Udgangspunkt er de strategiske pejlemærker for erhvervsindsatsen i Egedal – særligt med fokus 

udvikling af erhvervsområder, så de er attraktive for nuværende og nye virksomheder samt på 

lokale medarbejdere (og sammenhæng mellem skole og erhvervsliv). 

• Transportministeren har efter møde med borgmesteren garanteret, at Frederikssundsmotorvejen 

igangsættes senest i 2026. 

   

9. Eventuelt  

 

Der fremkom ikke yderligere. 

 

 


